
 
PROTOKÓŁ  NR 13.2015 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  
z dnia 26 maja 2015.   

 
Obecni: 
 
1. Bogdan Jusiński       -   Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Sobczak   -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Stanisław Kielak      -   Członek Komisji  
4. Włodzimierz Paweł Fydryszek - Członek Komisji 
5. Grażyna Barbara Krupa - Członek Komisji 
6. Adam Wojtyra               - Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Jadwiga Gizińska- Dyrektor ZOPO w Tłuszczu 
2. Jolanta Leszko-  Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki 

Komunalnej w Urzędzie Miejskim w Tłuszczu 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Sprawy różne w tym korespondencja oraz omówienie zestawienia realizacji 
wydatków budżetowych w Szkole Podstawowej w Tłuszczu, Zespole Szkół w 
Jasienicy i Postoliskach za 4 miesiące 2015 roku.  
3. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
 
Ad1.  Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
 
Ad2.  Przybyła na Komisję Pani Jolanta Leszko omówiła pismo Mazowieckiego 
Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków dotyczące określenia zaleceń 
konserwatorskich budynku przy ul. Szklanej 3. Teren, na którym znajduje się 
ten budynek jest terenem zabudowy mieszkaniowej i jest objęty planem 
miejscowym.  Sam budynek jest wpisany do gminnej ewidencji zabytków i 
wszelkie ruchy z nim związane muszą być uzgadniane z konserwatorem 
zabytków.  Według niego „budynek stanowi istotny element historycznej 
zabudowy miasta, w związku z tym należy go bezwzględnie zachować i poddać 
pracom remontowym”.  W przypadku decyzji o jego rozbiórce, niezbędne jest 
wystąpienie do Starostwa o zgodę. Wykonanie projektu na jego rozbiórkę to 
koszt minimum 5 tysięcy zł.  
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Dyrektor ZOPO Pani Jadwiga Gizińska analizując wykonanie budżetu za cztery 
miesiące 2015 roku w Szkole Podstawowej w Tłuszczu, Zespole Szkół w 
Postoliskach i Jasienicy oraz wyraziła zdanie odnośnie uchwały w sprawie 
ustalenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć pedagoga, psychologa i logopedy 
oraz nauczycieli realizujących etat łączony w szkołach i placówkach 
oświatowych prowadzonych przez Gminę Tłuszcz. Według niej podniesienie tej 
liczby wpłynie korzystnie na rozwój dzieci. Subwencja przekazywana na 
oświatę nie wystarcza na wszystkie potrzeby, gdyż w naszej gminie jest dużo 
placówek, dzieci muszą być dowożone do szkół, których na naszym terenie jest 
dużo i nie obejmuje przedszkoli oraz punktów przedszkolnych, a jedynie szkoły 
podstawowe i gimnazja. Z roku na rok gmina musi objąć opieką coraz młodsze 
dzieci przez co wzrasta ich liczba. Wydatki na oświatę są na bieżąco 
monitorowane, a co miesiąc dyrektor każdej placówki dostaje wykonanie 
budżetu i analizując je, planuje wydatki. Klasyfikacja wydatków budżetowych 
stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  
 
Radny Stanisław Kielak spytał się, czy wraz z przybywającą liczbą 
przedszkolaków i uczniów nie będzie problemu z warunkami lokalizacyjnymi, 
czy nie zabraknie sal. 
Pani Dyrektor odpowiedziała, że okres skumulowania napływu jest już za nami i 
nie będzie problemu z salami.  
 
Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

1. Spółdzielnia Mieszkaniowa „Jedność” zwraca się w imieniu mieszkańców 
o pomoc w sprawie zakłócania ciszy nocnej przez klientów restauracji 
„Chilli” znajdującej się w sąsiedztwie bloków przy ul. Kościuszki, 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

2. Spółdzielnia Mieszkaniowa „Jedność” prosi o podjęcie działań w celu 
zaprowadzenia ładu i porządku w obrębie czynnego całą dobę sklepu 
alkoholowego oraz VIP PUB-u na ul. Warszawskiej. Pismo stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu.  

 
Komisja zapoznała się, wywiązała się dyskusja. Radny Włodzimierz 
Fydryszek, któremu temat jest dobrze znany powiedział, że ten problem trwa 
już od około 3 lat. Według Radnego Mirosława Sobczaka sprawa powinna 
być skierowana do policji, która powinna zwracać większą uwagę na te dwa 
miejsca i podjąć działania zmierzające do poprawy bezpieczeństwa.  
 
3. Mieszkanka ul. Zjazdowej zwraca się z prośba o doprojektowanie 

przyłącza wodociągów miejskich. Załącznik nr 4. 
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4. Mieszkańcy ul. Świerkowej w Tłuszczu zwracają się z prośbą o 
doprojektowanie kanalizacji miejskiej do działki. Podanie stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu.  

 
Radny Mirosław Sobczak powiedział, że w oparciu o warunki techniczne przy 
drodze gminnej bez problemu można się przyłączyć do sieci wodociągowej/ 

 
 
5. Firma PAKARD  zwraca się z prośbą o ponowne rozważenie użyczenia 

lub długoterminowej dzierżawy albo sprzedaży części działki nr 11 obręb 
Jaźwie.  Załącznik nr 6 do protokołu.  

 
Radny Adam Wojtyra powiedział, że wraz z Burmistrzem Tłuszcza odwiedził ten 
obręb, jednak na proponowanym przez inwestorów terenie nie jest możliwe 
postawienie magazynów, a na terenie Jaźwia znajdują się inne działki, które 
nadawałyby się do zagospodarowania pod działalność gospodarczą. Według 
niego strony zainteresowane oraz pracownicy urzędu powinni udać się na ten 
teren i znaleźć rozwiązanie.   
 

6. Mieszkaniec wsi Dzięcioły zwraca się z wnioskiem o wytyczenie i 
wybudowanie drogi dojazdowej do 7 nieruchomości oraz o 
zabezpieczenie w budżecie Gminy Tłuszcz na rok 2015 środków 
niezbędnych do wykonania zadania. Pismo stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu.  
 

Radny Mirosław Sobczak wypowiedział się w tej sprawie. Powiedział, że jeśli 
jeden z mieszkańców się nie zgadza na wydzielenie drogi, sytuacja jest 
utrudniona-  trzeba uzyskać decyzję celu publicznego, wykonać podział 
geodezyjny i zrealizować inwestycję w oparciu o specustawę, co wiąże się ze 
znacznymi kosztami.  

 
 

Ad3. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 11 czerwca 2015 
roku godzina 12.00. Planowany jest wyjazd na teren Stacji Uzdatniania Wody w 
Łysobykach, odcinek wodociągowania Miąse- Jadwinin oraz teren Jaźwia w 
celu oględzin terenu, o który wnioskuje firma PACARD.  
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Na tym protokół zakończono.                    
 
 
                                                                         Przewodniczący Komisji 
  
                                                                              Bogdan Jusiński   
Załączniki do wglądu w pokoju 38. 
Nagranie wideo z posiedzenia stanowi załącznik  
do niniejszego protokołu. 
Dokument utworzyła: 
Aleksandra Borowa 27 maja  2015 r. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


